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24 czerwca 2016

Z wizytą roboczą w powiecie ostrowieckim

Marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas i przewodniczący Sejmiku
Województwa Arkadiusz Bąk uczestniczyli w zakończeniu roku szkolnego w Publicznym
Gimnazjum w Ćmielowie. Rozmawiali z dziennikarzami i mieszkańcami o rozpoczęciu
budowy obwodnicy i dróg wojewódzkich, przebywali w nowoczesnym zakładzie ETC w
Ostrowcu Świętokrzyskim.

 

Z gimnazjum w świat

Marszałek Adam Jarubas i przewodniczący Arkadiusz Bąk wizytę w powiecie ostrowieckim
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rozpoczęli od udziału w zakończeniu roku szkolnego w Publicznym Gimnazjum w Ćmielowie.
Gratulowali uczniom sukcesów, podziękowali nauczycielom za pracę i życzyli wspaniałych
wakacji. 

– To dla mnie ogromna przyjemność, że mogę uczestniczyć w tej uroczystości – zwrócił się
do obecnych marszałek Adam Jarubas. – Nagrody otrzymali najlepsi, ale trzymamy kciuki
za tych, którzy niekoniecznie znaleźli się w czołówce. Czasem bywa tak, że w pierwszych
latach nauki nie za bardzo się przykładamy. Aspiracje edukacyjne rozwijają się nieco
później. Wierzę, że obudzą się w dalszym etapie nauki. Warto, bo to często decyduje o tym,
jak nam się ułoży życie.

Marszałek przekazał na ręce dyrektor szkoły piłki dla uczniów. – Gdy jesteśmy na takich
spotkaniach, myślimy sobie, że bardzo szybko rzeka płynie – przewodniczący Arkadiusz
Bąk nawiązał do napisu z dekoracji: „Czas jak rzeka płynie”. – Macie teraz więcej szans.
Przed wami świat stoi otworem. Ten dzień pożegnania ze szkołą będziecie niezwykle ciepło
wspominać. Serdecznie wam gratulujemy.

Wielu uczniów szkoły zdobyło w tym roku laury w różnych konkursach, zawodach
sportowych, reprezentowało szkołę na zewnątrz. Najwyższe średnie z egzaminu
gimnazjalnego otrzymali: Agata Żak, Magdalena Cieśniewska, Karolina Wtorkowska.
Gimnazjum ukończyło 35 absolwentów, uczyło się we wszystkich klasach około 120 uczniów.
Szkoła w ostatnich latach zdobyła liczne certyfikaty: Szkoła bez agresji, Szkoła z klasą,
Szkoła bezpiecznego internetu, Szkoła demokracji. Korzystała ze środków unijnych, dzięki
czemu powstała nowoczesna pracownia językowa, przybyła tablica multimedialna, rzutnik,
powstało boisko wielofunkcyjne w ramach rewitalizacji Ćmielowa, wykonano
termomodernizację budynku. Dyrektor szkoły podziękowała marszałkowi za wszystkie prace.

 

Obwodnicą już niebawem

Przed budynkiem Urzędu Miasta goście spotkali się z dziennikarzami i mieszkańcami. – To
wizyta gospodarcza marszałka, pańskie oko konia tuczy – żartował gospodarz gminy,
burmistrz Jan Kuśmierz. – Realizujemy wiele zadań, najważniejsze są te, które wykonujemy
wspólnie. Nie jest tajemnicą, że w październiku minie 10 lat, gdy z marszałkiem zaczęliśmy
tworzyć projekt przebudowy drogi wojewódzkiej 755 wraz z koncepcją obwodnicy. W
sprawie starego jej odcinka mamy podpisane porozumienia, marszałek, starosta, gmina dają
po 500 tys. zł. Będziemy rozmawiali i znajdziemy rozwiązanie ze Świętokrzyskim Zarządem
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Dróg Wojewódzkich.    

Marszałek przywiózł dobre wiadomości dla mieszkańców. Znane jest już rozstrzygnięcie
przetargu na długo oczekiwaną obwodnicę Ćmielowa. Najniższa oferta wyniosła 55 mln zł.
Łączne nakłady na drogę 755 wyniosą prawie 100 mln zł. 14 lipca spodziewane jest otwarcie
ofert przetargowych na budowę drogi 754 z Ostrowca do Bałtowa. Jeśli zliczymy wymienione
nakłady, te przyszłe i te już zrealizowane, to będzie to ponad 200 mln zł w okolicy Ostrowca,
jednego z głównych węzłów komunikacyjnych.

– Dla mieszkańców powiatu naprawdę istotną sprawą są obydwie te drogi – nie ukrywał
przewodniczący Arkadiusz Bąk. – Wypada podziękować samorządowi gminnemu i
wojewódzkiemu. 

 

Kieliszek dla Bonda

Wizyta w zakładzie ETC w Ostrowcu Świętokrzyskim była dużym zaskoczeniem dla gości.
Okazało się, że niewielka firma jest największym zakładem w Europie produkującym
materiały dekoracyjne do zdobienia szkła, ceramiki. Zatrudnia 75 osób i słynie z
rewelacyjnej jakości wytwarzanych produktów (poziom reklamacji poniżej jednej dziesiątej
procenta). Głównym odbiorcą wyrobów jest m.in Ikea. jeszcze w tym roku firma planuje
uruchomienie  Ośrodka badań i rozwoju materiałów organicznych, bardziej przyjaznych dla
środowiska niż tradycyjne materiały ceramiczne. Materiały organiczne nie zawierają
bowiem metali ciężkich, a dekorowane nimi szkło gospodarcze czy wyroby ceramiczne są
m.in bardziej odporne na zmywanie w zmywarkach.

Ciekawostką jest to, że dekoracja na słynny kieliszek dla Bonda produkowana jest w ETC. Po
nalaniu zimnego napoju kolor kieliszka z jasnego szarego zmienia się na ciemnoszary.
Produkowaną przez nas dekorację na charakterystycznym kieliszku do sławnego drinka
Bonda można było obejrzeć w jego najnowszym filmie mówi prezes Andrzej Wnuk. Firma
zaopatruje w materiały dekoracyjne największych zdobników szkła ceramiki i emalii tak w
Polsce jak w całej Europie. Wśród prezentowanych nam dekoracji były  m.in produkowana
na rynek rosyjski kalkomania z podobizną prezydentów Rosji czy Azerbejdżanu.

Jolanta Wnuk opowiedziała historię zakładów w Wałbrzychu, które zajmowały się zbliżoną
produkcją. Chociaż posiadały 150-letnią tradycję, już nie istnieją z uwagi na brak inwestycji
w rozwój technologii i narzędzi. Od jesieni ubiegłego roku firma ETC przejęła urządzenia
Kalkomanii Wałbrzych wraz z prawami do znaków i wzorów towarowych.
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– To jest rynek niszowy, ale wysoko specjalizowany, o zaawansowanych technologiach, dużej
innowacyjności – mówił przewodniczący Arkadiusz Bąk. –  Nie mamy świadomości, że
pracują u nas takie zakłady.
– Odwiedziliśmy jedną z bardziej dynamicznie rozwijających się firm, która ma mocną
pozycję na rynku europejskim, z planami rozwojowymi – powiedział po wizycie w ETC
marszałek Adam Jarubas. – Szacunek dla ludzi, którzy tę pasję realizują tu, na ziemi
ostrowieckiej.

 

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_0.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_1.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_2.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_3.jpg


Z wizytą roboczą w powiecie ostrowieckim | 5

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Z wizytą roboczą w powiecie
ostrowieckim | 5

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_4.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_5.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_6.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_7.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_8.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_9.jpg


Z wizytą roboczą w powiecie ostrowieckim | 6

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Z wizytą roboczą w powiecie
ostrowieckim | 6

https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_10.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_11.jpg
https://www.swietokrzyskie.pro/wp-content/uploads/2016/06/gallery_65134_12.jpg

